
IIADA GMINY

NfiETKÓw Protokół Nr lv/2015
z sesji Rady Gminy Mietków

z dnia 25 lutego 2015 r.

Sęsję otwozyła Przewodnicząca Rady Gminy Mietków _ Helena Ańymowicz słowami
''otwielam Sesję Rady Gminy Mietków''. przywitała wszystkich zebranych, na podstawie listy
obecności stwięrdzila quorum i przedstawiła porządek obrad z wprowadzonymi zmianami:

4. Otwarcie Sesji.
5. Pr4jęcie prolokoIu z poprzedniej sesji '
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2015 rok.
7. Podjęcie uchwĄ w sprawie okeślenia wzoru dekiaracji o wysokości opłaiy za

gospodarorł'anie odpadami komunaln1nri na terenię Gminy Mietkóu'.
8. Podjęcie uchwały u'' sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami

komunalnymi dla nieruchomości zamieszkalych i niezamieszkĄch oraz wysokości stawki
opłaty za gospodalowanie odpadami dla nieruchomości zamieszkałych i niezamieszkĄch na
terenie Gminy Mietków.

9' Podjęcie uchwa.ły w spmwie terminu' częstotliwości i trybu uiszczęnia opłat za
gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Mietkórt..

l0. Podjęcie uc1rwały w splawie ustalenia lyczaho\ł'ej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami
dla nieruclromości, na których znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości
$ykożystywanych na cele rekreacyjno-wypoczyŃowe wykorzyst)wanych jedynie przez
część roku.

l1. Podjęcie uchwały w spmwie poboru podatków i opłat w drodzę inkasa'
12. Podjęcie ucl,twały w sprawie zasad koŹystania ze świętlic wiejskich stanowiących własność

Gminy Mietków
13. Pod.jęcie uchwały w sprawie kyeriów stosowanych na drugim etapie postępowania

rekrutacyj nego do przedszkola publicrnego.
1,1. Wnioski i interpelacje radnych.
15. Splawy róŹne.
1ó. Zamknięcie sesji'

W zwią,zku z ly1n, i.e z porządku obrad został zdjęty puŃt ,,Podjęcie uchwały w sprawię zmiany
,flogramu usuwania wyrobów zawierających azbest z telenu Gminy Mietków Ąa |ata 2012-2032,''
Przewodnicząca Rady Gminy Mie&ów _ Helena Ar1}mowicz zalządziła głosot\anje !Ą sprawię jego
pżyjęcia.

Głosolało 15 radnych. oddano 15 głosów,'za', '
Przewodnicząca stwierdziła, że polządek obrad został przyj ęty j ednogłośnie'

Ad 2.
Przewodnicząca Rady stwieldziła, Że radni zapoznall się z protokołem z poprzedniej sesji Rady

Gminy . Następnie poddała pod głosolvanie przyjęcie plotokofu.

Głosowało 15 radnych oddalro 15 głosÓw,,za',,
Przewodnicząca stwierdziła' że protokół został pżyjęty jednogłośnie'

Ad3 .
Uchwała w sprawie zmiany budżętu gminy na 20 1 5 rok'
- Regina ozga Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały.

Głosowało i5 radnych _ oddano l5 głosów,'za''
Przęwodnicząca stwięrdziła. żę uchwała Została podjęta jednogłośnie'
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Ad. 4.
Uchwała w sprawie okeślenia lvzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodalowanie odpadami
komunalnymi na terenie GmiDy Miętkó\ł.

- Ileneusz Słon]a Sekretarz Gminy poinfotmował, że kolejne 4 uchwały Rada Gminy
podejmuje w związku ze zmianą ustawJ' o utrzynraniu porz4dku i czystości w gminach' Nowy
wzór deklaracji ' poniewa:Ż została wyłoniona nowa grupa nieruchomości opodatko\łanych
tzl' nieruchomości zabudowane domkami lętniskowyni lub inne nieruchomości
lvykożystywanę na celę rekeacyj no-1ł}poczynłowe '
Następnię pŹedstawił projekt uchwały

Głosowało 15 radnych _ oddano 15 głosórv ,'za',
PEewodnicf ąca st\\''ierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad 5 .
Uchwała w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komrrnalnymi dla
nięruchomości zamieszkaĘch i niezarr-feszkałych otaz wysokości stawki opłaty za gospodarowanie
odpadami dla nierLlchomości zamieszkałyclr i niezamieszkałych na terenie Gminy Miętków.

. Projekt uchwały przędstawił I. Słoma _ Seketarz Gminy.

Głosowało 15 radnych. oddano 15 g|osów ''za''
Przęwodnicząca stwięrdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad 6.
Uchwała w splawię terminu, częstotliwości i trybu uiszczenia opłat za gospodarowanię odpadami
komunalnymi na terenie Gminy Mietków.

' Projekt uchwały prfędstawił I. Słoma _ Seketarz C'miny.

Głosowało 15 radnych - oddano 15 głosów ',z'.
Plzewodnicząca stwierdziła' że uchrt'ała została podjęta jednogłośnię'

Ad 7.
Uchwała w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadanri dla
nieruchomości' na których znajdują się domki letniskowe Jub imych nieruchomości
$Ykorzystywanych na cele rekreac1jto.w1.poczynko.wę w}korzystywanych jedynie pŹez część loku.

- Projekt uchwały przedstawił I. słoma _ Sekletarz Gminy'

Głosolt'ało 15 radnych oddano 15 głosów ',za.'
PŻewodnicząca st\\'ierdziła. Źe uchwała została podjęta jednogłośnie'

Ad 8.
Uchwała w sprawie poboru podatków i opłat w drodfe iŃasa'

- Przewodnicz4ca rt1,jaśniła. że uchwała podejmowanajest z powodu znriany sohysów rv pięciu
miejscowościach'
Następnie Z-ca Przewodniczącej Aldrzej Pietruszka przedstawił projekt uchwały'

Głosowało 15 radnych _ oddano 15 głosów ',za''
Przęwodnicząca stwięrdziła, żę uchwa]ła została podjęta jednogłośnie.

Ad 9.
Uchwała w sprawie zasad koŻystania ze świetlic wiejskiclr stanowiących własność Gminy Mietków

- l' Słoma u'yjaśnił, że uchwała podejnowana jest W celu uregulowarria spraw związanych z
korzystaniem ze świętlic więjskich.
Następnie przedstawił proj ekt uchv'ały'
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Głosowało 15 radnych oddano 14 głosów ',za,,, 1 głos ,'wstlz),nujący się'''
Przewodnicząca stwierdziła, żę uchwała fostała podjęta zjednym głosem,,wshz}mując)m się',.

Ad 10.
Uchwała w sprawie kryteńów stosowanych na drugim etapię postępo\łania Iekutacyjnęgo do
przedszkola publicznego.

- ]' słoma . sękętarz Gminy wyjaśnił, że lękutacja dzieci do przedszkola jęst 3 stopniowa:
- dzieci z terenu gminy
- kytęria ustawowe
- k1te a ustalone przęz gminę ' stosuję się jęŹęli np. dwoje lub więcej dzieci otrzyma taką
samąilość puŃtów w dwóch poprzednich stopniach.

- Przewodnicząca zazlaczyła, Że ustalonę k)'tę a zostĄ przekonsultowane z Panią Dylektol
Przedszkola.

- Następnie I. Słoma przedstawił proj ękt uchwały.

Głosowało 15 mdnych oddano 15 głosów ,,za.'
Przewodnicfąca stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie'

Ad  11 .
Wnioski i interpelacj e radnych

- H. Ańymowicz Przewodnicząca RG zap}.tała o zdemontowanie llfądze]ń na placll zabaw,
mieszkancy plająkiedy będzie to zrobione'

- wójt _ Adam Kozarorńcz - odpowiedział, że dwa urządzenia były uszkodzone _ karuzelą
któIa zostałajuż naplawiona oraz belka przy huśtawcę' któIa musi mięć cętyfikat. Do wiosny
będzie założola.

- Jan Bajserowicz _ radny . zwrócił uwagę, że na skzyżowaniu w wawŹęńczycacb jest
ustau7iony drogowskaz i od strony stróży sąoznaczone kieruŃi' gdziejest dana miejscowość
a od strony wawrzeńczyc nie ma oznaczenia, kierowcy, któŹy nie zlajątelenu mająploblem.

- Wójt - powiedział, że zostanie to fgłoszone'
Jerzy Kuriata _ rądny - zap}tał' czy j est możliwość poprawienia lustra na tym skzyżo\łaniu i
nadmienił, ze miało też być ustawionę lustro W stróży.

- wójt odpowiedział, że, wnioskowana była zamiana - ze skzyżolvania w WawŹeńczyaach
ptzekazać do stózy' a tam ustawić większe, ale w wawżeńczycach zostało rczbite i f
konięczności zamonlowano nowe, a w splawie Stróży będziemy działać, żeby to lustro 1am
było ustawionę.

- AnnaBrańka radna zap),tała o naplawę mostku za zamkiem w Domanicach'
- Wójt odpowiedział' że mostek niejest gminy' prawdopodobnie leśnictlva, ale zostaną podjęte

działania w tq sFawie .
- A. Bmńka _ zaplała czy została wyjaśniona sprawa pieniędzy dla świetlicy postaw twórczych

w Domanicach
R' ozga _ Skarbnik odpowiedziała' że P. MałgoŻata orman - Kierownik GoPS wyjaśniła,
że nikt się nie zgłosił po te pieniądze.

- A. Brańka stwieldziłą Źe Pani prowadząca świetlicę zgłosiła się na koniec rcku, alę
powiedziano jej' że nie ma pieniędzy _ to jest jakięś nieporozumienie. zap'Ąała' czy te1€z
możę jęszczę je odebrać'

- R. ozga odpowiedziała, żę tąaz jęstjuż nowa pula.
- Andrze.j Pietruszka radny - poruszył sprawę ul. Kąteckiej w Mietkowie' W związl.u z t).rn,

Źe ladny powiatowy ostatnio powiedział' że zgłosi tą dlogę do prokuratury stwierdza, że nie
chciałby być wzywany do plokulatury Zaproponował, aby starcstwo opracowało program
reorgańzacji tej drogi' Nie można mówić, że nic nie było robione, poniewaŹ wtaz z Parią
Emmą Albęrt pisali elaboraty do byłego Bdnego powia1owego Słomy i do radnej
powiatowęj z wa\\'Izei.'czyc' stwięrdzil, że nie było odpowiedzi, ale było to sygnalizowane.
Powiedział, żę ma kopie tych pism. Uwaza, żę nie można o tym zapomnieć' bo na dzień



dzisiejszy jęst tam duiy ruch i znowu ktoś w1tirrie, ze nic nie jest robione w tej sprawe.
l. słoma - stwieldził, że priol}.tetem gminy będzie naciskać, aby Powiat pŹystą)ił do
opracowania projektu ulicy Kąteckiej. Wyjaśnił lównież. że do prckuratwy złożone uostało
doniesięnie przeciwko Tauronowi o nieodpowiednie postawienię słupa zamiast go postawić
dalej odjęzdni, to postawili bliżęj.
Przewodnicząca RG - powiedziała, że jest obywatelski pomysł - ktoś z mieszkańców
Mietkowa zaproponował wybudowanie ronda i uwaza, że to jest dobry pomysł.
I. słoma - stwieldził, że ten pomysł był dyskutowany '
A. Piętruszka - powiedział, żę Pani Albert proponowała, aby ul' Kątecką puścić przez wał
przeciwpowodziowy.
-l. Słoma stwięrdził, że będą prowadzone działania w kieruŃu przeprojektowania ul.
Kątęckiej. a przy t}Tn plzebudowy skzyżolvania.

Ad 12' spnwy róme.
- wójt po$atulował wszystkim sołtysom wyboru i życzył doblej współpncy'
- Jolanta Borecka Sohys wsi Mietków przedstawiła wniosek w imieniu wszystkich sołtysów

w sprawie podwyższenia diety sohysom do 400 zł. plus 50 zł. za intemet. Nadmieniła, że
dzięki sołtysom i radnym zaszło więlę zmiarr na wsiach _ zostały odnowione świetlice
wybudowano placę zabaw itp. SoĘsi znaczną część diety pŹękazują na wspieranie lokalnych
inicjatyq jeżdżą swoimi samochodami załatwiając wieie spraw wiejskich i indJ'lvidualnych
mieszkańców omz dotyczących funduszu wiejskiego i innych. Dodała' że dochody z iŃasa
podatków sąniewielkie, poniewaz w dobie intęrnetu mało ludzi lłpłaca u sohysa' w związku z
tym, że nię wszyscy sohysi są obecni na ses,ji, pozostawi wniosek w biurze podatków, aby
nieobecni podpisali, a nastq)nie zostanie złożony w sęketariacie. W imięniu wszystkich
sołtysów prosi o przychylne podejście do ich prośby.

- Eligiusz Hładoń soltys Wsi Maniów - zg}osił, ize droga Małiów Twouyjanów została
połatana, ale juŹ się rozpada - zaznaczył, że tak się dzieje od lvięlu lat i dodał, że polviat
świdnicki zrobiI porządną drogę'

_ J. Borecka stwierdziła' żę kiedyś sołtys był informowany o rozpoczęciu, czy zakończęniu
prac prowadzonych na terenie wsi i poprosiła o przywrócenie tego zwyczaj u.

- wójt odpowiedział, żę z\\.|óci uwagę osobom zajmującym się inwestycjami, aby
powiadamiali sołtysów.
Następnie podal kilka in|ormacjl:
- w dniu 19 marca w Uzędzie Gminy uruchomiony będzie przez US punkt przyjmowania
rocznych zeznań podatkowych _ PIT-óq
- infolmatykowi flecone zostało zainstalo.wanie rzutnika w sali narad UG,
- zwrócił się do przewodnicz4cego Komisji Gospodarki i Mienia o zorganizowanie
posiedzenia Komisji w celu przedyskutowania i podjęcia decyzji w sprawie ,,fabryki'' w
Maniowie. pońewaz ten obieLt jesL niebezpieczny.
- zwrócił się rórłnież do sołtysów o poważne podejście do w1pożyczania świetlicy _ 50% ulgi
mają mieszkańcy danej miejscowości a zdarzają się prz1padki, że mieszkaniec danej wsi
w)Toi)c7a świelIicę. a korz1sta lcoś spoza nriejscouości.
J. Bo.ecka _ zap}'tałajak będzie uregulowana sprąwa GoK któIy nie wchodzi w świet]ice
Mirosław Stawski D;tektor GoK odpowiedział, żę mięszkańców Mietkowa obowięuje taka
sama zniźlka _ 50%. Niemniej jednak świetlica GoK jest droga ponieważ dużo środków
zostało włożonych w ręmont.
A. Brańła _ w związku z ot.zymaniem wykazu imprez organizowanych w 2015 roku zap14ała
ile pieniędzy przezrraczonych j ęst na poszcfególne imprezy
M. Stawski omówił poszczególne imprezy i podał środki na nie przeznaczonę.,
- kesowe kolędowanie 500,00
- ferie, 4 000,00
- babski wieczór - wstęp na impręzę 5,00
- izba pamięci \ł Borzygnięwie 1000'00
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- festiwal gier logicznych 1000,00
- obchody święta więlkiej Nocy - 2000'00
- konfrontacje młodych muzyków impreza organizowana wspólnie ze szkołą
- XX Śpiewanie nad wodą 23 000,00 z budzetu GoK, 5 000'00 z wpĘwy' 15 000'00 ze
Stowarzyszenia
' Dzień Lilaka - 6 000'00 i 500'00 Wpływy
- Marinowanie 25 000,00 i 5 000'00 z *pły*y
- akcja lato _ 8 000,00 i 5 000'00 wpĘwy
- Pikniki wiejskie - 6 000,00
- Mietkowisko _ 1000'00 i wpływy 200'00
- Dozpki gmime 11 000,00

w tym Tumięj sołectw
- Dzięń sandacza_ 4 500,00
. Przegląd małych form scenicznych ,,Świetlik" ' 1 000'00
- Dni grzyba i ziemniaka w sfuóiy - 3 990'00
- Aby smacznie aby zdlowo w wąwŹęńczycach - 2 000,00
- Dzień Seniora 1 200,00
. Dzień Niepodległości 1100'00
- Andrzejki
- Festiwal Wigilijny - I 200,00
- koncelty, wystawy, wycieczki - 7 000,00
. wa$źary 2 000'00

Przęwodnicząca RG - podziękowała Dyl€ktorowi i zamknęła Sesję słowami ,Zamykam sęsję
Rady GmĘ Mietkó#,.

Nagranie Sesji Rady Gminy stanowi załącznik do protokołu _ pb,'ta cD.

Prctokołowała:
Genowefa Chabzda

il rze iczą9a
Rad l ny

rena Ar ty rhowicz


